
Kamer staatssecretaris Kohnstamm
ervan te overtuigen dat het
Nedersaksisch erkenning moest
krijgen onder deel II van het
handvest. Deze staatssecretaris zal
weten dat in de desbetreffende regio
en ook in de Stellingwerven wensen
leven tot erkenning onder het
zogenaamde deel III. Overleg
daarover is toegezegd. Wat zijn de
resultaten, welke verwachtingen zijn
gewekt en hoe gaat het verder?

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: De regering zal
morgen antwoorden.

De vergadering wordt van 14.35 uur
tot 15.15 uur geschorst.

Voorzitter: Van Nieuwenhoven
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De voorzitter: Namens de Kamer
heb ik gelukwensen gezonden aan
beide Nederlandse Nobelprijswin-
naars, prof. Gerard ’t Hooft en prof.
Martinus Veltman.

De ingekomen stukken staan op een
lijst die op de tafel van de griffier ter
inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan de
heer De Wit.

De heer De Wit (SP): Mevrouw de
voorzitter! Vanmorgen heeft er een
algemeen overleg plaatsgevonden
van de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid over de
nabestaandenwet. Ik verzoek u het
verslag daarvan op de agenda voor
de plenaire vergadering van de
Kamer te plaatsen.

De voorzitter: Is er haast bij?

De heer De Wit (SP): Nee, voorzitter.

De voorzitter: Dan zal ik op een
later tijdstip een voorstel doen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 7 oktober 1999 over de aanpak
van het mestbeleid.

De voorzitter: Voor de zekerheid
meld ik nog maar dat de spreektijd
ook bij dit debat tot twee minuten
beperkt is en dat het ook de
bedoeling is dat hiermee het debat
van verleden week donderdag wordt
afgerond. Het is dus zeker niet de
bedoeling het debat opnieuw te
voeren. Dat kan overigens ook niet
met deze spreektijd, maar ik ga ervan
uit dat eenieder zal begrijpen dat er
niet kan worden geı̈nterrumpeerd en
gediscussieerd. Als men dat had
gewild, zou men een vervolg aan het
algemeen overleg hebben moeten
geven.
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De heer Meijer (CDA): Mevrouw de
voorzitter! Wij hebben verleden week
inderdaad uitvoerig met de ministers
Pronk en Brinkhorst gesproken over
de integrale aanpak van de mest-
problematiek, maar er zijn voor onze
fractie toch nog enkele zaken blijven
liggen die ik graag via moties aan de
Kamer zou voorleggen. De eerste
motie heeft betrekking op een
tweetal projecten waarvan de
minister heeft gezegd dat hij ze in
heroverweging wil nemen. Vandaar
dat hij daarover eerst een negatief
advies had gegeven.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat de kaderregeling
van de toenmalige minister van LNV
waarbij projecten zoals Golden
Harvest en Het Zuivere Ei konden
worden gehonoreerd, op 18
december 1998 is gepubliceerd in de
Staatscourant;

overwegende, dat door uitvoering
van deze projecten de milieudruk
afneemt en meststoffen gegaran-
deerd worden geëxporteerd, hetgeen
een van de uitgangspunten is van
het voorgestelde mestbeleid;

verzoekt de regering, gezien de
gewekte verwachtingen en gedane
toezeggingen, alsnog de bovenge-

noemde initiatieven te honoreren en
de uitvoeringstermijn overeenkom-
stig aan te passen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Th.A.M.
Meijer. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 3 (26729).

De heer Meijer (CDA): Voorzitter! De
tweede motie heeft te maken met de
wijze waarop in Nederland nitraat in
de bodem wordt gemeten in
vergelijking met andere landen van
de Europese Unie, ondanks dat er
een Europese nitraatrichtlijn geldt.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat nitraat een
cruciale rol speelt in het Nederlandse
en Europese mestbeleid;

overwegende, dat maximale
duidelijkheid dient te bestaan over
de wijze waarop nitraat in Nederland
en in de Europese Unie gemeten
moet worden;

overwegende, dat in Nederland
nitraat in de bovenste meter grond
wordt gemeten, terwijl in andere
lidstaten van de Europese Unie op
veel grotere diepte het nitraatgehalte
bepaald wordt;

verzoekt de regering te bevorderen
dat er een uniforme meetmethode
komt die in EU-verband wordt
toegepast en in het nationaal beleid
wordt vertaald,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Th.A.M.
Meijer. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 4 (26729).

De heer Meijer (CDA): De derde
motie, mevrouw de voorzitter, heeft
te maken met de periode waarbinnen
de mestplannen van de minister ten
uitvoer dienen te komen en het
overleg daarover met de sectoren.
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